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Årsmøte Norsk Old English Sheepdog Klubb, 3. Juni 2018 kl. 18.00 Drammen 
hundepark 

 

Tilstede: 

Birger Kvalvær – Bente Karlsen – Karethe Jakobsen – Ann Elisabeth Kvalvær – 4 medlemmer. 

Anne Mette Karlsen – ikke medlem. 

1.GODKJENNING AV INNKALLING OG DAGSORDEN 

Innkalling enstemmig godkjent (4 for) 

 
2.Konstituering av årsmøtet 

a) valg av ordstyrer: Birger Kvalvær 

b) valg av referent: Ann Elisabeth Kvalvær 

c) Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen – Karethe Jakobsen, Bente Karlsen 

d) Valg av tellekorps, 2 stk.: Anne Mette Karlsen og Bente Karlsen 

e) Antall stemmeberettigede: 4 medlemmer + 3 forhåndsstemmer. 

 
3. Godkjenning av årsberetning 

3.1 Styrets årsberetning 

Årsberetning: Styrets leder leser – godkjent uten kommentarer. 

 
4. Godkjenning av regnskap med revisors beretning 

41. Regnskap   

Noesk regnskap 2017 ble gjennomgått, samt revisors rapport ble lest. 

Årsmøtet bemerket at klubben nå går med overskudd. 

Regnskap godkjent. 

 
4.2 Noesk budsjett 2018 

Budsjett gjennomgått – Godkjent 

 
5. INNKOMNE SAKER 

Sak 5.1 

Forslag fra styret angående bortfall av fullcert-ordningen. 

Bente Karlsen redegjorde for fullcert-ordningen og hvorfor den ikke er gunstig for vår rase. 

Forslaget enstemmig vedtatt. Noesk sender søknad til NKK om bortfall for vår rase. 
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Sak 5.2  
Forslag fra Birger Kvalvær om å redusere antall styremedlemmer. 
Birger Kvalvær redegjorde for samtaler med NKK ang. ønsket om å redusere antall medlemmer i 
styret. Forslaget ble debattert.  
Følgende styresammensetting ble vedtatt:  
Leder for 2 år 
Nestleder for 2 år 
Ett styremedlem for 2 år 
Ett varamedlem for 1 år 
Revisor for 2 år 
Suppleant for 2 år 
Valgkomité: leder for 2 år 
2 medlemmer for 2 år 
1 varamedlem for 1 år  
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

Sak 6 - Valg 

Valgkomiteens innstilling valg NOESK 2018 
Valgkomiteen ved Birger Kvalvær presenterte årets kandidater. 

Samtlige medlemmer som var på valg hadde takket ja til gjenvalg. 

Varamedlem til styret: Olga Myrvold, gjenvalg 1 år  7 ja 

Varamedlem til styret: Morten Nyberg, gjenvalg 1 år  7 ja 

Medlem i valgkomiteen: Tove Aa Olsen, gjenvalg 2 år  6 ja - 1 nei   

Varamedlem i valgkomiteen Terje Vold    7 ja 

 

7. Oppsummering av årets mestvinnende hund for 2017 - Valp, voksen og veteran. 

Diplomer ble utdelt til de som var tilstede, resterende vil bli ettersendt via post. 

 

Møte er hevet. 

Styret takket for oppmøte! 

 

_____________________________________  _____________________________________ 

Karethe Jakobsen     Bente Karlsen 

 

_____________________________________ 

Ann Elisabeth Kvalvær(referent) 


